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Op donderdag 9 april 2015 ontvingen wij vragen van de fractie LRG, Pro Actief Goirle en CDA, over het 

bovengenoemde onderwerp. Hieronder treft u de gestelde vraag of vragen aan, met het daarbij behorende 

antwoord: 

 

Vraag: 

1. Heeft u de geluidscomponent over het hoofd gezien? 

2. Bent u bereid ook het geluidsniveau en de geluidshinder cq overlast te onderzoeken? 

3. Bent u bereid om ook het geluidsniveau en de geluidshinder bij de evaluatie te betrekken? 

4. Bent u ook bereid om aan de hand van de uiteindelijke evaluatie passende maatregelen te voorkoming van 

geluidshinder te treffen, indien deze door het onderzoek zijn aangetoond? 

5. Aangeven hoe het college denkt de in het verleden ervaren en aangetoonde geluidshinder te bestrijden. 

6. Indien van toepassing de overweging vermelden waarom eventueel niet naar geluidshinder wordt gekeken.   

7. Het mailbericht aan Echt Riel wordt aan de hele raad ter beschikking gesteld. 

 

 

Antwoord: 

1. Nee, in de e-mail aan werkgroep Echt Riel uit bijlage 1 is de geluidscomponent niet over het hoofd gezien. 

In december 2013 heeft de gemeenteraad het Gemeentelijk Verkeer en vervoersplan vastgesteld. Op 11 

maart 2014 heeft de gemeenteraad een aanvullend besluit genomen over de doorgaande route in Riel. De 

maatregelen die de afgelopen periode in Riel zijn uitgevoerd bevatten, conform het GVVP en het 

aanvullende raadsbesluit, geen geluid reducerende maatregelen. De geluidcomponent wordt daarom ook 

niet mee genomen in de evaluatie. In het raadsvoorstel van 11 maart 2014 (zie bijlage 2) wordt wel 

beschreven dat de verwachting is dat het aanpassen van de taluds van de plateau's op de doorgaande 

route mogelijk een gunstig effect hebben op bijvoorbeeld het rammelen van lading. Dit is echter niet aan te 

tonen op basis van geluidsonderzoek of te vergelijken met eerdere geluidsberekeningen.  



2. Ja, mits het onderzoek naar geluidshinder onderdeel is van een totaal aanpak voor de gemeente Goirle. Het 

college acht het niet wenselijk om alleen voor de doorgaande route in Riel onderzoek te doen naar de 

geluidsbelasting en een aanpak daarvan. Te meer omdat ook op andere locaties binnen de gemeente Goirle 

trillings- of geluidsproblematiek speelt. Zoals aangegeven in het bestuursakkoord zullen ook ander wegen 

binnen de gemeente Goirle in de aanpak worden betrokken. 

 

3. Nee, omdat de raad op basis van het raadsvoorstel van 11 maart 2014 heeft besloten om geen (bron) 

maatregelen te treffen aan het wegdek van de doorgaande route om hiermee een geluidreductie te 

realiseren. Aangezien er geen maatregelen zijn uitgevoerd is evaluatie daarvan ook niet aan de orde. Mocht 

de raad van mening zijn dat er voor de doorgaande route in Riel wel onderzoek moet plaatsvinden om de 

geluidbelasting te bepalen en besluiten het college hiervoor opdracht te geven, zal het college hier 

uiteraard gehoor aan geven.  

Volledigheidshalve willen wij u meegeven dat op basis van dergelijk onderzoek de gemeenteraad ook bereid 

moet zijn om de financiële, ruimtelijke en verkeerskundige consequenties van eventuele maatregelen te 

aanvaarden.  

 

4. Zoals aangegeven bij vraag drie wordt de geluidsproblematiek niet meegenomen in de evaluatie. 

Maatregelen als gevolg van deze evaluatie zijn dan ook niet aan de orde.  

 

5. Het college heeft geen plan voor de aanpak van geluidhinder of overlast op de doorgaande route in Riel. De 

gemeente heeft voor 30km wegen geen wettelijke verplichting ten aanzien van het treffen van 

maatregelen. Daarnaast heeft de gemeenteraad in maart 2014 expliciet besloten geen maatregelen aan 

het wegdek te nemen. 

 

6. Zie vraag 2 en 3 voor de beantwoording van deze vraag 

 

7. Zie bijlage 1. 

 

 

 

 

 

 


